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Zápis z jednání Výboru pro výchovu, vzd ělávání a zam ěstnanost Zastupitelstva kraje 
Vysočina č. 8/2010 konaného dne 7. října 2010 

 
 

Přítomni: 

1. Hromádková Dagmar (předsedkyně) 5. Kučera Jiří 

2. Hájek Otto 6. Brož Ladislav 

3. Kovanda Bohumil 7. Bičík Lukáš 

4. Křivánek Roman 8. Pech Miroslav (tajemník) 

 

Nepřítomni (omluveni): 

1. Máca Stanislav 3. Fischerová Jana (místopředsedkyně) 

2. Chroust Zdeněk 4. Karas Jan 

 

Hosté: 

1. Ubr Kamil (OŠMS) 2. Vlachová Alena (OŠMS) 

 
 

Program jednání: 

1. Zahájení jednání; 

2. Schválení programu; 

3. Informace o bodech projednaných v radě kraje; 

4. Informace o přípravě rozpočtu kapitoly Školství, mládeže a sportu na rok 2011; 

5. Přehled změn v rejstříku škol a školských zařízení pro školní rok 2011/2012; 

6. Diskuze a různé; 

7. Závěr. 

 

 
1. Zahájení jednání 

Dagmar Hromádková, předsedkyně Výboru pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost 
Zastupitelstva kraje Vysočina (dále jen „VVVZ“) přivítala všechny přítomné a zahájila jednání. 
Dle počtu přítomných členů konstatovala, že je VVVZ usnášeníschopný. K zápisu z minulého 
jednání nebyly vzneseny žádné připomínky. 
 
 

2. Schválení programu 
Předsedkyně přednesla návrh programu. Takto navržený program byl 7 hlasy schválen. 
 
 

3. Informace o bodech projednaných v rad ě kraje 
Miroslav Pech tlumočil informace ze zasedání RK (body z oblasti školství a vzdělávání), 
které proběhly v období od 01. 09. 2010 do 05. 10. 2010: 
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RK č. 28/2010 
• Návrh na provedení rozpočtového opatření v rámci kapitoly Školství, mládeže a sportu - 

projekt Modernizace vzdělávacího obsahu a podpora rozvoje vybraných oblastí na SPŠS 
Havlíčkův Brod 

• Studie dopadů demografického vývoje do středních škol zřizovaných krajem 
 

RK č. 29/2010 
• Pravidla Rady kraje Vysočina pro přidělování dotací na pořádání celoročních 

volnočasových aktivit pro děti a mládež bod stažen z programu, bude znovu předloženo 
po projednání v legislativním výboru 

• Jmenování člena školské rady při Gymnáziu Pacov 
 
RK č. 30/2010 

• Žádost o dofinancování evropského projektu 
 
 

 
Usnesení 31/08/2010/VVVZ 
Výbor pro výchovu, vzd ělávání a zam ěstnanost Zastupitelstva kraje Vyso čina 
bere na v ědomí 
informace z rady kraje přednesené Miroslavem Pechem. 
Usnesení bylo přijato 7 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 

 
 
4. Informace o p řípravě rozpo čtu kapitoly Školství, mládeže a sportu na rok 2011 

Alena Vlachová okomentovala podkladový materiál. Sdělila, že celkový příspěvek na provoz 
pro školy a školská zařízení může být rozpočtován max. ve výši 95% schváleného příspěvku 
na provoz roku 2010. Po odečtení příspěvku na provoz je velká část rozpočtu kapitoly tvořena 
kapitolou sportu. Příspěvek na provoz jednotlivým organizacím nebyl krácen plošně, 
ale byl nastaven postupem uvedeným v podkladovém materiálu. Všechny školské organizace 
zřizované krajem Vysočina tento návrh příspěvku obdržely a měly možnost se k němu vyjádřit. 
Následně se OŠMS těmito návrhy bude zabývat a v rámci malé, zatím pro tyto účely vytvořené 
rezervy, nejnutnější potřeby pokryje. Dále okomentovala položky, u kterých v rámci prvního čtení 
rozpočtu došlo k ponížení finančních prostředků. Kamil Ubr vysvětlil pojem „Skupina 
pro ekonomický rozvoj“. Jejím účelem je ze strany podnikatelské sféry formulovat chybějící 
či nedostatečné aktivity a navrhnout opatření. Jedna ze sekcí se zabývá problematikou lidské 
zdroje, zaměstnanost a vzdělávání. OŠMS očekává, že výstupem bude návrh konkrétních opatření 
na podporu technického vzdělávání. Pro realizaci opatření je navrženo vyčlenit v rozpočtu částku 
800 tis. Kč (zatím v tzv. dalších možných požadavcích kapitoly). V případě, že nebudou 
realizována jiná opatření, budou prostředky využity na systémovou podporu zkvalitnění technické 
přípravy a rozvoje řemeslné zručnosti na ZŠ. V rozpočtu pro rok 2011 u kapitoly OŠMS nově 
přibyly položky „Volný čas“ a „Podpora Nadačního fondu klubu olympioniků kraje: 
Královéhradeckého, Pardubického a Vysočina“. Miroslav Pech upřesnil, že „Podpora Nadačního 
fondu klubu olympioniků kraje“ je fond, který podporuje olympioniky v důchodovém věku, 
kteří sportovali v amatérských podmínkách. Alena Vlachová informovala o finanční částce určené 
na projekt „Bezpečné branky“. Projekt vychází z memoranda mezi Asociací krajů a ČMFS. 
V současné době probíhá vyjednávání. Forma poskytnutí prostředků ještě vyřešena není. K tomuto 
tématu se rozvinula bohatá diskuse. Na semináři určeném pro členy zastupitelstva kraje mohou 
členové tyto položky připomínkovat. Ladislav Brož vznesl dotazy, na jaké úrovni budou mzdy 
pro rok 2011 a zda se uvažuje o FV na rok 2011. Alena Vlachová odpověděla, že mzdy v oblasti 
školství jsou v návrhu rozpočtu na rok 2011 rozděleny do dvou částí. Objem prostředků na mzdy 
pedagogických pracovníků je navýšen o 2,1 mld. Kč a objem prostředků pro nepedagogické 
pracovníky by měl být ponížen o 10%. Klasické ONIVKY budou pro rok 2011 poníženy o 10 %. 
Na rok 2011 se plánuje FV, ale finanční objem nebude tak velký jako v letech minulých. V případě 
schválení FV na rok 2011 OŠMS bude navrhovat GP na podporu školních hřišť. V návrhu rozpočtu 
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pro rok 2011 v kapitole odboru informatiky je vyčleněna částka pro všechny p.o. zřizované krajem 
Vysočina určená na bezpečnost, virtualizaci a zálohování dat. 
 
 
Usnesení 32/08/2010/VVVZ 
Výbor pro výchovu, vzd ělávání a zam ěstnanost Zastupitelstva kraje Vyso čina 
bere na v ědomí 
informace o přípravě rozpočtu kapitoly Školství, mládeže a sportu na rok 2011. 
Usnesení bylo přijato 7 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
 

5. Přehled zm ěn v rejst říku škol a školských za řízení pro školní rok 2011/2012 

Kamil Ubr podal informaci k podkladovému materiálu. OŠMS zařadil do projednávání ještě další 
dva záměry na akreditaci a otevření kombinované formy studia Diplomovaná všeobecná sestra, 
a to z vyšších zdravotnických škol v Jihlavě a Žďáře nad Sázavou. V případě Žďáru nad Sázavou 
OŠMS nemá námitek (zkušenosti z Havlíčkova Brodu ukazují, že o tuto formu studia je zájem – 71 
studentek v prvním ročníku). V Jihlavě připravuje žádost o akreditaci obdobné formy a oboru studia  
Vysoká škola polytechnická Jihlava. Pokud by neuspěla v akreditačním řízení, předloží OŠMS 
k projednání novou žádost VOŠ Jihlava.  
 
 
Usnesení 33/08/2010/VVVZ 
Výbor pro výchovu, vzd ělávání a zam ěstnanost Zastupitelstva kraje Vyso čina 
bere na v ědomí 
přehled změn v rejstříku škol a školských zařízení pro školní rok 2011/2012. 
Usnesení bylo přijato 7 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
 

6. Diskuze a r ůzné 
V rámci různého přítomní členové shlédli prezentaci k chystanému mistrovství světa v biatlonu 
v Novém Městě na Moravě. Dále následovala prohlídka ZŠ a MŠ v Křižánkách a Městského 
muzea ve Svratce. 
 
Termín zasedání Výboru pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva kraje Vysočina 
č. 9/2010 byl stanoven na čtvrtek 4. listopadu 2010 v 14:00 hod. v sídle Krajs kého ú řadu kraje 
Vysočina, Žižkova 57, Jihlava. 
 
 

7. Závěr 
Dagmar Hromádková, předsedkyně VVVZ, poděkovala všem přítomným a ukončila jednání. 
 
 
Dagmar Hromádková, v. r. 
předsedkyně Výboru pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva kraje Vysočina 
 
 
Zpracovala a zapsala: Eva Charvátová dne 12. října 2010. 


